
 

Het artikel in ‘de Gelderlander’ van 28 januari meldt: “De voor- en tegenstanders willen er 

allemaal graag met elkaar uitkomen”. Dat willen we inderdaad. We durven zelfs te zeggen: 

“We zijn het met elkaar eens“ en dat willen we graag uitleggen; neem even de tijd om het 

te lezen.   

Uit bezorgdheid over de aanstormende energietransitie waarin Nederland zich voorbereid op een 

aardgasvrije toekomst, is eind 2018 het plan voortgekomen Heveadorp aan te melden als ‘Wijk van 

de Toekomst’. Dat geeft ons, inwoners van Heveadorp, de gelegenheid om alles goed te 

onderzoeken. Zodat we straks niet verrast worden met een opgelegd plan waar we snel op moeten 

reageren. 

Een aantal vrijwilligers is in 2019 met dit plan gestart in de werkgroep ‘Wijk van de Toekomst’, onder 

de paraplu van Hevea Initiatief. Binnen Hevea Initiatief liepen immers al projecten die met energie, 

besparing en duurzaamheid te maken hadden.  

Uit wat we allemaal willen laten uitzoeken blijkt wel dat ‘Wijk van de Toekomst’ een veel omvattend 

plan is. Daar zitten mogelijkheden bij die voor iedereen erg aanlokkelijk klinken, bijvoorbeeld 

waterstofgas in plaats van aardgas door de al bestaande leidingen. Maar ook mogelijkheden die we 

hier in Heveadorp absoluut niet willen, zoals gebruik maken van warmte gemaakt met biomassa van 

hout uit bossen dichtbij of ver weg. En alle mogelijkheden daar tussen in. 

Uit bezorgdheid over alle mogelijkheden die onderzocht gaan worden, hebben ongeruste inwoners 

van Heveadorp sinds november 2020 een stevig tegengeluid laten horen. Er zouden oplossingen 

voorgesteld worden die schadelijk zijn voor het dorp en haar inwoners en noodkreten of alternatieve 

voorstellen zouden niet gehoord worden. 

Het is lastig om iedereen in het dorp nauwgezet van alles op de hoogte te houden. We doen ons 

best, dat kan beter en daar werken we aan. En verder: iedereen bepaalt voor zichzelf of hij/zij mee 

gaat in een voorgestelde mogelijkheid. Voor huurders ligt dat wat ingewikkelder, dat is waar, en ook 

daar willen we graag aandacht aan geven. 

Wat niemand NU weet is: Wat is haalbaar? Wat is betaalbaar? Voor iedereen in het dorp? Maar ook: 

Hoe, met welke argumenten, houden we ongewenste oplossingen tegen? Wat als de meest 

gewenste oplossing ook de allerduurste blijkt te zijn? Kunnen we dan langer wachten tot het 

goedkoper is? 

Dit soort vragen worden in de volgende fase van het project ‘Wijk van de Toekomst’ onderzocht en 

met de antwoorden kunnen we goed onderbouwen hoe we verder kunnen en willen. We nemen niks 

zomaar aan en we verwerpen ook niet zomaar iets. Eerst goed onderzoeken en altijd met de juiste 

argumenten! Niet overhaasten, wel met het onderzoeken beginnen. En, als we als Heveadorp meer 

tijd nodig hebben voor onze energietransitie, dan hebben we meer tijd nodig. 

We blijven ons best doen. We blijven luisteren. We blijven graag in gesprek met iedereen. We 

kunnen niet alles tegelijk en weten dat veel inwoners zich zorgen maken over wat de energietransitie 

met zich meebrengt. We kenden slechts een enkeling die geen onderzoek wil en leren nu ook, dankzij 

de tegengeluiden, deze groep inwoners beter kennen. Straks, als we eindelijk van die corona-

maatregelen af zijn, volgt hopelijk meer persoonlijk contact. 

We hebben er vertrouwen in dat we op de goede weg zijn met het onderzoeken van de weg naar 

een aardgasvrij Heveadorp. Tegen alle Heveanen zeggen we: “We zijn het eens, we willen dat 

Heveadorp ook in de toekomst een mooi, groen en duurzaam dorp is”. 

Heveadorp, 29 januari 2021 

Werkgroep ‘Wijk van de Toekomst”  


